
2017D14698 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties heeft 
een aantal vragen voorgelegd aan de Minister over het Jaarverslag 
overige Hoge Colleges van Staat en Kabinetten van de Gouverneurs 2016 
(Kamerstuk 34 725 IIB, nr. 1). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Pia Dijkstra 

De adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr Vraag 
1 Hoe is de Raad van State erin geslaagd om binnen de norm te 

blijven (tabel 2 Doorlooptijd in weken)? 
2 Hoe wordt het tekort op de begroting van de Nationale ombuds-

man in 2016 verwerkt? 
3 Welke extra kosten zijn ten opzichte van de aanvankelijke begro-

ting van het project gemoeid met de realisatie van een nieuw 
ICT-systeem voor aanvraag en behandeling van Koninklijke 
Onderscheidingen? 

4 Waarom heeft de Minister niets over het tekortschieten van de 
informatiebeveiliging van de Raad van State opgenomen? Hoeveel 
beveiligingsincidenten hebben zich bij de Raad van State in 2016 
voorgedaan? Zo ja, van welke aard waren deze beveiligingsinci-
denten? Indien de Raad van State onder de Wet meldplicht 
datalekken valt, hoeveel incidenten zijn gemeld? 

5 In welke mate is het wenselijk dat Hoge Colleges van Staat en 
zelfstandige bestuursorganen ook onder de rapportageplicht voor 
grote ICT-projecten vallen?
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